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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over
bezuinigingen op de brandweer door
de Veiligheidsregio Rotterdam
Rijnmond. (Ingezonden 26 maart
2010)

1
Is het waar dat de brandweer in de
regio Rotterdam Rijnmond het
komende jaar 4,5 miljoen euro moet
bezuinigen?1 Wat is uw mening over
deze bezuinigingen?

2
Hoe ziet de begroting van het korps
Rotterdam Rijnmond er uit voor het
jaar 2010? Hoe zag deze er in 2009
uit?

3
Hoe heeft de jaarlijkse
inwonerbijdrage zich in het korps
Rotterdam Rijnmond ontwikkeld
sinds de regionalisering in 2006?

4
Waarom moet er bezuinigd gaan
worden? Wie heeft deze beslissing
genomen?

5
Hoe worden deze bezuinigingen
ingevuld?

6
Zijn er in andere brandweerkorpsen
en veiligheidsregio’s ook plannen om
te bezuinigen? Zo ja, waar, met welke

reden en om welke bedragen gaat het
dan?

7
Zijn de brandweermensen, zowel in
vaste dienst als de vrijwilligers, de
bonden en de vakvereniging hierin
gehoord? Wat is hun reactie op de
bezuinigingsplannen?

8
Is het waar dat in Rotterdam
Rijnmond vijf brandweerkazernes
gaan sluiten en dat de komende jaren
70 arbeidsplaatsen zullen
verdwijnen? Wat zijn hiervan de
gevolgen voor de opkomsttijden in de
regio en de veiligheid voor het
brandweerpersoneel en de inwoners?

9
Is het waar dat er geëxperimenteerd
gaat worden met het uitrukken met
minder mensen op een
brandweervoertuig? Hoe verhoudt
zich dit tot de Algemene Maatregel
van Bestuur veiligheidsregio’s2 en de
aangekondigde wijziging in de
formulering van de minister op het
vlak van het uitrukken met minder
mensen op een brandweervoertuig?
Wanneer kunnen wij deze wijziging
verwachten?3

1 RTV Rijnmond, 24 maart 2010.
2 Kamerstuk 31 117, nrs. 31 en 33.
3 Handelingen II, vergaderjaar 2009–2010,
nr. 47, blz. 4477–4505.
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